
Zápis ze schůze VMO ze dne 5.10.2018 17.00 hod. 

Přítomni: 

David Šandor,  Petr Šlechta, Václav Dudek, Tomáš Knespl, Aleš Mráz, Roman Jiřičný, Josef Jech + 

David Ečer, předseda DK 

 

1) Zpráva Kaprmaraton 2018 – dle vyhotovených tabulek  s výsledky  

Včetně zamýšlených změn pro další ročník 

- Závod bude bez řepky, tygřího ořechu a jiného partiklu a method mixů 

- Závodu se bude účastnit mnohem větší část RS 

- Vzhledem ke zjištěným skutečnostem ihned po závodu budou probíhat kontroly krmení 

v průběhu závodu 

- Každý z lovících bude mít u sebe platný rybářský lístek ,který uvede do přihlášky a tento 

předloží při prezentaci 

- Závodníkům budou vydávány kopie úlovkových lístků na zápis docházky  

              Na závod byla vyslána  kontrola z Mze – dorazila dne 27.9.2018 v 00:30 hod  

2) Zpráva o Krajské schůzi ze dne 22.9.2018 

3) Doručeno vyúčtování známek  - MO se bude vracet 14.140,- Kč 

4) Přednesení zprávy ze závodu RSK Labe MO Poděbrady a MO Nymburk 

5) MO doručena nabídka kalendářů 2019 od ČRS 

6) MO doručeny propozice závodu L/M Baits pořadatel Z.M. – v jednání – navrhnuta cena 

pronájmu jezera na 4 dny – 40.000,- Kč a 5.000,- Chata 

7) Na jezero u lávky si dělá nároky nějaký nový majitel, měl tam vysadit nějaké ryby – v řešení se 

starostou obce Sokoleč  - jednání bude pokračovat po volbách  

8) Hospodář zajistil ryby – kapr, amur a štika – vysazení o víkendu – projednáno telefonicky 

s členy výboru – odsouhlasen nákup ryb.   

9) Na chatě byla o závodech brigáda – úklid chaty v jejím okolí a dřevěné chaty spojené 

s pálením větví – oznámeno na HZS STč kraje 

10) Komentován stav účtu. 

 

Zapsal: Petr Šlechta, jednatel 


